
 

 

 
referat 
 
 
Dato:  
den 18. juni 2023 

Tid: 10.00 – 12.00 
 

Sted: Kulturhuset 

 
 
Navn Funktion Afbud 
Karin Jessen (KJ) Formand  
Bo Jessen (BJ) Kasserer  
Kim Rockhill (KR)  x 
Kurt Johansen (KJ) Byggegruppeansvarlig  
Ulla Riis Madsen Referatansvarlig  
Poul Østergaard (PØ) Byggeansvarlig   
Pia Seeberg Erlund (PSE) Cafe gruppe ansvarlig  x 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Dagsorden Referat Ansvarlig/ deadline 



 

 

Nr. 1 Valg af ordstyrer og referent Ordstyrer: Karin, Referent: Ulla  
Nr. 2 Godkendelse af referat fra april 2023 godkendt  
Nr. 3 Godkendelse og prioritering af dagsorden Vi flytter pkt.5 til pkt 4  
Nr. 4 
 
 

Siden sidst ved Karin: 
- Kontaktperson til Dorthe 
- Generalforsamlingsopsamling. 

 

Siden sidst herunder:  
- Kontaktperson til Dorthe: vi spørger Kim 

 
- Generalforsamlingsopsamling. 

På generalforsamlingen udtrykte de valgte revisorer forskellige 
bekymringer for regnskabet. Disse har bestyrelsen modtaget 
på skrift og udarbejdet skriftlige svar på, som sendes med 
referat ud til anpartshavere. 
 
Der var et ønske fra én af anpartshaverne om en højere grad 
af inddragelse i visionsproces, hvilket vi vil arbejde med 
fremadrettet. 
 
 

 
 

Nr. 5 
 

- Besøg hos Dorthe vedr. nedrivning af væg 
 

Bestyrelsen godkender at Dorthe river en væg ned på 1.salen, 
for egen regning. 
Arbejdet med at bygge lysninger starter i morgen. 

Karin 

Nr. 6 
 

- Skal vi være udlejere (1 ½ år tilbage af vores 
nuværende kontrakt.  

 

Vi drøfter muligheden for at opdele huset i to ideelle andele (en 
kulturhus (erhvervsdel) og en bolig del. Dette vil kunne gøre 
kulturhuset gældfri og gøre at vi fremadrettet ikke skal være 
boligudlejere. Vi beslutter at Bo undersøger flere detaljer, og at 
dette skal præsenteres for anpartshavere i forbindelse med 
visionsproces og på næste års generalforsamling.  

Bo 

Nr. 7 
 

Information om Kulturhusets aktiviteter. 
- Fokus på markedsdagen, som afvikles den 

søndag 27. august 2023 kl. 10.00 – 16.00 
 

 
Vi kan godt bruge nogle frivillige der vil være med til at stå for 
markedsdagen d.27.8.23 
 

 



 

 

 
Nr. 8 
 

Økonomi ved Bo 
Status på vores økonomi 
Status på bank – mellem finansiering  
 

Vi mangler at få de sidste penge udbetalt fra Underværkerne til 
betaling af det sidste af tagprojektet. Der er to anpartshavere 
som har tilbudt at låne kulturhuset de 50.000kr som på 
generalforsamlingen blev beskrevet mangler over efteråret. 
 
Der er meget fin omsætning i caféens åbningstider, især med 
salg af kaffe og kage 
 
Margrethe Badsberg har tilbudt at være bogholder på 
anpartsselskabet og Bo fortsætter med foreningens bogholderi.  
 
Vi har fået 3 nye anpartshavere, og har solgt yderligere 5 
anparter til en eksisterende anpartshaver. 
 
 

 

Nr. 9 
 

- Fastlæggelse af visionsmøde-dato med 
anpartshaverne.  

 

Vi vil holde en ideudviklingsdag søndag d.29 oktober kl.10-13. 
På næste BS møde vil vi drøfte hvordan vi kan arrangere 
dagen så vi kan sætte en kreativ proces i gang. Poul kommer 
med et oplæg. 

Poul 

 Eventuelt: 
Kan vi gøre noget for at gøre det endnu mere attraktivt 
at være anpartshaver? 
 
Beslutningsprocesser/ information mellem 
bestyrelsesmøder / Poul 
 
Hvad skal vi bruge det blå rum til/ Kurt 
 
Fjordlandet LAG 
 

Kan vi gøre noget for at gøre det endnu mere attraktivt at 
være anpartshaver? F.eks. særlige arrangementer for 
anpartshavere. Dette vil vi tage med i ideudviklingsprocessen 
vi vil arbejde med i efteråret. 
 
 
 
Beslutningsprocesser/ information mellem 
bestyrelsesmøder / Poul 
Vi drøfter endnu engang vores kommunikation og minder 
hinanden om udfordringer med at kommunikere på Slack 

Poul/ Karin 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Kulturhus i Slangerup 
 
Næste møde:  
Forslag til frihed fra møder i juli måned. 
 
Søndag den 13. august 2023 kl. 10.00 – 12.00 
 

 
Hvad skal vi bruge det blå rum til?/ Kurt: dette drøftes i 
ideudviklingsprocessen i efteråret 
 
LAG Fjordlandet: Bo er som lokal erhvervsmand blevet 
medlem. De tilbyder at komme og fortælle om deres aktiviteter, 
måske vi kan invitere til et sådant møde sammen med bylaug 
og grundejerforeningen. 
 
Kulturhus i Slangerup/ Karin er blevet kontaktet af nogle folk 
som er ved at starte et kommunalt støttet kulturhus i 
Slangerup. De kommer på besøg i dag. 
 

 
 
 
 
 
Bo 
 
 
 
 
Karin 

 


